
 

 

Betreft: Herontwikkeling Hofstede 27 
 
 
Veenendaal, 20 november 2018 
 
Geachte buurtbewoner, 
 
In februari 2016 hebben wij een informatieavond gehouden over de ontwikkeling van het 
bedrijfspand aan de Hofstede 27. Naar aanleiding hiervan hebben wij met de gemeente de wensen 
vanuit de bewoners meegenomen in een nieuw ontwerp. Uiteindelijk bleek dit plan ook niet 
haalbaar binnen de gestelde randvoorwaarden. 
Inmiddels hebben wij een nieuw plan gemaakt met een andere indeling. Deze willen wij graag op 
een nieuwe informatieavond aan u presenteren.  
 
De informatieavond zal zijn op maandag 10 december 2018 om 19.30 uur en zal gehouden worden in 
de Basiliek aan de Wiltonstraat 56 in Veenendaal. Wij vragen u zich aan te melden via ons e-mail 
adres, info@vandermeijdenvastgoed.nl zodat we ongeveer weten hoeveel mensen wij kunnen 
verwachten. Wilt u hier in uw adresgegevens ook in vermelden? 
  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Van der Meijden Vastgoed B.V. 
 
 
 
 
Martin van der Meijden 
  

 



 

 

 

Bewonersbijeenkomst Hofstede -de Schelf 

10 december 2018. 

 

Georganiseerd door Van der Meijden Vastgoed 

 

Aanwezig: namens Van der Meijden, De heer M. van der Meijden en de heer D. van der Plaat 

Namens de gemeente: mevrouw Van de Weerdhof en de heer Minning. 

 

 

Gehouden in de Basiliek aan de Wiltonstraat te Veenendaal. 

 

Er waren bewoners van de Schelf, Hofstede, De Balk, ’t Koetshuis aanwezig.  

30 bewoners. 

 

De algemene reactie was dat het plan er goed uitzag. 

Het gaat nu om 4 woningen. Acceptabel plan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Nb 

Namen en adresgegevens zijn verwijderd. 

Het verslag is aangepast in het kader van de privacy. 

Gemaakte opmerkingen: 
 
Graag plan opsturen per mail 
is gedaan 
Complimenten  

Voor het plan! 

Wat wordt de nieuwe afscheiding als het pand gesloopt wordt? Van 
der Meijden gaat in overleg met bewoners aan de Balk kijken of een 
deel van de muur blijft staan als scheiding of dat een schutting 
wordt geplaatst. 

Graag geen semi artistieke onder architectuur gebouwde huizen 

Bij het parkeren op de Schelf wordt opgemerkt dat er aan 2 kanten 
bomen staan. In algemeen overleg is gezegd dat de oudere grote 
bomen blijven staan (aan de kant van het nieuwbouwplan) en dat de 
kleine boom die in het straatwerk van de Schelf staan mogelijk 
kunnen wordt verplaatst zodat er meer manoeuvreerruimte is. 

Welk type huizen komen er? Kopers van een kavel zijn vrij in de 
keuze van een stijl woning binnen de normen van welstand. 


